
PARASPORT GOTLANDS ÅRSMÖTE 2021 

 

Protokoll fört vid Parasport Gotlands årsmöte den 28 mars 2021 kl 15.00-16.10. Mötet 

genomfördes digitalt pga av Coronapandemin. 

Mikael Persson gick igenom några regler inför det digitala mötet. 

 

§ 1. Ordförande Aina Lindgren hälsade 18 ombud samt Mona Snäckerström från RF/SISU  

       välkomna. Aina tackade Elisabeth Johansson och Mikael Persson som sett till att dagens 

       digitala möte kunde genomföras. 

        

§ 2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.  

 

§ 3. Röstlängden fastställdes: IF Murgrönan 5 ombud, IF Gutakampen 4 ombud, , FC Gute 

       4 ombud, Svaide/Roma SOK 3 ombud samt RBU 2 ombud. Totalt var 18 ombud när- 

       varande. 

 

§ 4. Beslutades att kallelsen till årsmötet var behörigen utlyst. 

 

§ 5. Inga ärenden väcktes under årsmötet. 

 

§ 6. Till ordförande för årsmötet valdes Mona Snäckerström RF/SISU som tackade för för- 

       troendet. 

 

§ 7. Till sekreterare för årsmöte valdes Lilian Berg. 

 

§ 8. Till justerare valdes Sven-Ove Westberg och AnnaKarin Eriksson och till rösträknare 

       valdes Mikael Persson och Elisabeth Johansson. 

 

§ 9. Verksamhetsberättelsen gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna för år 2020. 

 

§ 10. 2020-års ekonomiska redovisning genomgicks och godkändes. 

 

§ 11. 2020-års revisionsberättelse lästes upp, godkändes och lades till handlingar för år 2020. 

          

§ 12. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

 

§ 13. Inga motioner hade inkommit. 

 

§ 14. Förslag till verksamhetsplan 2021 föredrogs och fastställdes 

 

§ 15. Budgetförslag för verksamhetsåret 2021 presenterades och lades till handlingarna. 

 

§ 16. Årsavgiften 2022 till Parasport Gotland beslutades att vara oförändrad (30 kr/medlem).  

 

§ 17. Val av styrelse. Valberedningens förslag till samtliga val: 

 

         Till ordförande på ett år valdes Aina Lindgren omval 1 år 

         Till styrelseledamöter på 2 år valdes Mikael Persson, 

          Gun Jakobsson och Jesper Forsman omval  2 år 

          



              

          Till revisor för 1 år valdes Ewa Rieem omval.   1 år 

          Till revisorsuppleant valdes Einar Jakobsson omval 1 år 

          Till valberedningen valdes Kiira Lujala Boman omval, 

           Nicklas Callenmark, Gunnar Eriksson nyval                           1 år 

           Till sammankallande valdes Kiira Lujala Boman omval         1 år     

   

§ 18.   Mona Snäckerström RF/SISU berättade om vad som är på gång: 

           Rörelsesatsning i skolan, aktuella SF-uppdrag, projektstöd i idrottsföreningar,  

           inkludering samt coronaläget. Elisabeth Johansson RF/SISU berättade om kommande 

           utbildningar och kurser. En del kommer ej att kunna genomföras pga pandemin då 

           allt sker digitalt. 

 

§ 19.  Årets stimulanspriser kommer att sändas ut till pristagarna. 

 Linda Grönlund IF Murgrönan, Brittmarie Sjödin IF Gutakampen, Mikael Karlsson 

 Visby IBK, Lucas Skottling FC Gute, Lisa Eriksson RBU, Oskar Ahlby Desideria Skol    

 IF samt Sebastian Pollack Svaide /Roma SOK. 

 Biskopens pris för 2020  till Årets idrottare delas inte ut i år pga pandemin.  

 

§ 20. Gösta Karlsson ställde frågan vilka de övriga är i styrelsen? Det är Mikael Nilsson, 

         Jimmy Andersson samt Lilian Berg. Gösta önskade också en uppdaterad namn och 

         adresslista. Fredrik Karlsson FC Gute hade en fråga om vilket väg som var enklast att gå  

         för samverkan mellan föreningarna? Mikael Persson svarade att enklast var att gå  

         genom Parasport Gotland. Mikael Nilsson talar om att FGI har ansökt om medlems- 

         skap i Parasport Sverige. Parasport Gotland tillsammans med RF/SISU  undersöker om  

         Parasport Gotland skulle kunna få till en konsulenttjänst. Mycket hänger på det 

         ekonomiska. 

         Ett förslag från Gösta Karlsson IF Gutakampen om ett gemensamt 50-års firande då  

         Gutakampen fyller 50 år 2022. Eftersom Parasport fyllde 50 år 2020, IF Murgrönan 50  

         år 2021 men pga av pandemin har fått skjuta på firandet. Så ett gemensamt firande 

         kanske kan genomföras 2022. 

  

§ 21. Mona Snäckerström avslutade årsmötet och återlämnade klubban till den omvalde 

         ordföranden Aina Lindgren. Aina sa att 2020 blev ett mycket annorlunda år för alla 

         och att 2021 också kommer att påverkas av den fortsatta pandemin. 

           

 

          Vid protokollet 

 

 

 

           Lilian Berg   Mona Snäckerström 

           Årsmötessekreterare  Ordförande  

 

           Justerare: 

 

 

           Annakarin Eriksson                         Sven-Ove Westberg 

 

      


